

Title (en)
LAMINATED BODY.

Title (de)
VERBUNDKÖRPER.

Title (fr)
CORPS LAMINE.

Publication
EP 0107664 A1 19840509 (EN)

Application
EP 82903465 A 19821115

Priority
GB 8212514 A 19820429

Abstract (en)
[origin: GB2119310A] A laminated body comprises a substrate, particularly a glass sheet, having at least one pre-printed polyester film bonded to a surface of said substrate. In a particular embodiment the utilisation of a pre-printed polyester film enables plain glass to be utilised instead of figured glass since the bonding of the pre-printed polyester film to the glass sheet ensures that the plain glass complies with safety glass requirements. The provision of printing on the polyester film enables various patterns or pictures to be applied to the glass sheet as well as masking any undesired marks which may occur when bonding the pre-printed polyester film to the glass sheet.

Abstract (fr)
Un corps laminé comprend un substrat, notamment une feuille en verre, possédant au moins une pellicule en polyester pré-imprimée liée à une surface du substrat. Dans un mode de réalisation particulier, l'utilisation d'une pellicule en polyester pré-imprimée permet l'utilisation de verre simple à la place de verre façonné étant donné que la liaison de la pellicule en polyester pré-imprimée sur la feuille de verre permet de s'assurer que le verre simple répond aux spécifications d'un verre de sécurité. L'impression sur la pellicule en polyester permet d'appliquer plusieurs motifs ou images sur la feuille de verre ainsi que de masquer toute marque indésirable pouvant avoir lieu lors de la liaison de la pellicule en polyester pré-imprimée sur la feuille de verre.

IPC 1-7
B44F 1/06; B44C 1/10; B32B 17/10

IPC 8 full level
B44C 5/08 (2006.01); **B32B 17/10** (2006.01); **B32B 27/36** (2006.01); **B44C 1/10** (2006.01); **B44F 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B32B 17/10 (2013.01 - EP US); **B32B 17/10018** (2013.01 - EP US); **B32B 17/10247** (2013.01 - EP US); **B32B 27/36** (2013.01 - EP US);
B44C 1/10 (2013.01 - EP); **B44F 1/06** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
GB 2119310 A 19831116; GB 2119310 B 19851009; AU 1014383 A 19831121; EP 0107664 A1 19840509; JP S59500660 A 19840419;
WO 8303800 A1 19831110

DOCDB simple family (application)
GB 8212514 A 19820429; AU 1014383 A 19821115; EP 82903465 A 19821115; GB 8200326 W 19821115; JP 50353082 A 19821115